
Els alcaldables 1983 

Esteve Martínez: «Si 
convé, demanarem una 
auditoria» 
La sorpresa agradable, per ells, dels bons resultats 
aconseguits el 28-0 alimenten la coalició Alianza Popular-
Independents-Partit Demòcrata Popular, que vol accedir 
a l'ajuntament per a col·locar de nou Granollers entre 
les ciutats de l'Estat espanyol amb una renda per càpita 
més alta. 

Esteve M a r t í n e z 

• Senyor Martínez, entre altres coses, 
a nivell de carrer es diu que els inte-
grants de la llista d 'Al ianza Popular 
són gent desconeguda.. . 

- Aquest és un comentari que s'ens fa, 
però jo estic en l'obligació de negar-lo, 
perquè si bé els homes que integren la 
nostra candidatura no tenen un bagatge 
politic, ja que el partit es formava a Gra-
nollers abans de les eleccions generals 
del 82, tenen una preparació adeqüada 
i, sobretot, els que figuren en els primers 
llocs, la possibilitat de dedicar-se de plé 
a les tasques municipals. Crec que hem 
actuat amb responsabilitat, doncs en 
aquests llocs hem col·locat homes que si 
pensen dedicar, encara que alguns d'ells 
no siguin excesivament coneguts. 

- Quines són les pretensions d ' A P en 
el cas d 'arr ibar a l 'a juntament? 

- El nostre plantejament és que a l'ajun-
tament si ha d'anar a treballar, no a fer 
política. Es a dir, que volem adoptar 
una postura constructiva, no destructiva 
i per aixó és necessari practicar un llen-

guatge de carrer, sense discriminar a 
ningú. En aquest sentit puc dir que trac-
tarem de la mateixa manera a les asso-
ciacions de veïns i a la Intersectorial, als 
rics i als pobres. 

- Al ianza Popular era una força des-
coneguda a Granollers abans del 28-
O. D o n a la impressió que és un mun-
tatge que vé de Madrid.. . 

- Aquesta impressió es pot tenir, però 
els tres-mil vots llargs obtinguts el ma-
teix 2 8 - 0 assenyalen el contrari. Treba-
llem amb absoluta autonomia i diré que 
els homes que integrem la nostra candi-
datura -Independents, Partit Demòcrata 
Popular i AP- només pensen en Grano-
llers. La nostra filosofia és de clara 
transparència i per aixó adoptem una 
actitud que ha d'anar acompanyada 
d'uns objectius, d'unes accions i final-
ment d'unes realitzacions, que pensem 
impulsar des de l 'ajuntament 

- Tan t malament ho han fet els socia-
listes com per a rebre les fortes criti-
ques i els atacs que han fet alguns sec-
tors com la Intersectorial, per exem-
ple? 

- Francament, jo penso que els socialis-
tes no han tingut en compta les necessi-
tats del poble i que només han anat de 
cara a la galeria. I les fortes critiques 
que s'els hi ha dedicat des de la Intersec-
torial han estat motivades per les dificul-
tats que l'actual govern municipal ha 
posat a totes aquelles empreses que 
s'han volgut venir a instal·lar aquí. 

- La seva candidatura acusa a la ma-
jor ia socialista d 'una mala gestió eco-
nòmica: per qué? 

- Segons les nostres informacions l'ajun-
tament té una deuta d'uns 1000 milions 
de pessetes, cosa que si és aixi indica 
una mala planificació. Si entrem a l'a-
juntament, demanarem una auditoria 
per a saber com s'han gastat aquests di-
ners recaptats en el decurs dels quatre 
anys de gestió de l'actual corporació. 
Volem veurà quines són i han estat les 

despeses de l'Administració Pública, 
quins interessos generen les deutes i sa-
ber el capital destinat a l'inversió, doncs 
aquest capítol és l'únic que genera in-
gressos. Si entrem, farem un pla de fia-
bilitat i si la situació econòmica és 
aquesta, farem la denúncia que l'actual 
oposició no ha sabut fer. 

- Quina serà la política tributaria 
que proposaran? 

- Els impostos no poden anar contra 
l'estalvi, per una banda, i per l'altra, han 
de ser rendables per a la ciutat Si po-
sem impostos conu-a els que més tenen, 
és evident que tard o dora aixó repercu-
tirà en el consumidor. Crec que en 
aquest sentit l'actitud dels socialistes ha 
estat massa radicalitzada.Ens hem pro-
posat aconseguir que Granollers tomi a 
ser ben aviat una de les ciutats espanyo-
les amb una renda per càpita més alta i 
aixó serà possible creant riquessa i la ri-
quessa es crea amb l'esforç de tots. 

- Social i culturalment qué vol donar 
A P a Granollers? 

- Socialment volem que tots els grano-
llerins es puguin realitzar, gaudint d'un 
lloc de treball i de la possibilitat de tenir 
una educació correcta. Culturalment 
volem que s'intensifica l'activitat, doncs 
n'hi manca. Cal entendre el fet cultural 
des d'una noble perspectiva: Pactiva i la 
pasivaS'ha de promocionar la quanti-
tat, perquè de la mateixa en surti la qua-
litat A grans trets aquesta és la 
nostra proposta. 

- Senyor Martínez, es va especular 
molt amb la possibilitat de que A P 
formés coalició a m b CiU: quina fou 
la raó determinant perquè no si-
gués aixi? 

- Tot i havent-hi una sèrie d'afinitats, 
ells tenien un plantejament i nosaltres 
un altre, tant politic com socialmentPer 
a ells va pesar més aixó que no la neces-
sitat d'unir-nos i oferir una alternativa 
autènticament forta davant de l'opció 
socialista. 

- D e tota manera, si és necessari, pas-
sades les eleccions i segons siguin els 
resultats, sempre hi son a temps per a 
pactar, no...? 

- Nosaltres estem oberts al diàleg i si les 
coses anessin aixi, s'en podri parlar. 

- Qué pot passar el 8-M? 

- El nostre esperit es triunfalista, però la 
nostra actitud realista. Crec que la nos-
tra coalició pot donar una sorpresa i ben 
positiva. Les nostres previsions indi-
quen que el PSC possiblement babci i 
que CiU pagui el no haver sabut estar a 
l'alçada del seu electorat D'aixó, evi-
denment, ens en volem beneficiar. 
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